



KUNDEN / CLIENTS

Wir haben Kunden und Projekterfahrung in den Sektoren Medizin- und Messtechnik, Maschinenbau sowie Werkzeuge und Konsumgüter

Our client expertise in the following areas: medical industry, measurement technology, mechanical engineering, tool making and consumer goods

Atlas Elektronik
 BASF
 BeA
 Becker
 Bessey
 Britax Römer
 Beyerdynamic
 Bühler
 CIMmed
 Continental
 Daihen
 Dauphin
 Doosan
 Dr. Boy
 Freudenberg Vileda
 Fresenius Medical Care
 Georg Fischer
 Goldschmidt-Thermit
 GlaxoSmithKline
 Haaga
 Haas
 Haier
 Hammer
 Hauck
 Hazet
 Hensoldt
 Hiller
 Höft & Wessel
 Ivoclar Vivadent
 JB Lighting
 Juwel
 Kässbohrer
 Kessel
 Kränzle
 Kulzer
 Liebherr
 Linde
 Neutrik
 OCSiAL
 Pepperl+Fuchs
 Prinoth
 Rational
 Ravensburger
 Regiolux
 Reichmann & Sohn
 Röhlig Logistics
 Schick Dental
 Schunk
 Siemens
 SMS Siemag
 Stabilo
 Steca
 Steinbichler
 Stihl
 Technolas Bausch & Lomb
 Thyssen Krupp
 Trox
 Ujet
 Velv
 Viking
 Vileda
 Vogt
 Vollmer
 WashTec
 Wika
 Würth
 Zeiss
 Zeppelin
 Ziegler

WER WIR SIND

Wir sind mehr als ein reines Designbüro und Konstruktionsbüro. BUSSE Design+Engineering bietet Expertisen aus folgenden Fachbereichen: Interfacedesign, Industriedesign, Konstruktion und Prototypenbau. Damit verfügen wir über eine ganzheitliche Betrachtungsperspektive in der Produktentwicklung.

Kreative Ideen zu haben ist gut. Unser Ziel ist es, diese Ideen marktgerecht und erfolgreich zu verwirklichen. Nur ein Entwicklungspartner, der Abläufe und Aufgaben eines Unternehmens aus eigener Erfahrung versteht, kann optimale Ergebnisse liefern. Ob bei einer Komplettentwicklung oder bei Teilleistungen aus den Unternehmensbereichen Design, Engineering und/oder Production: BUSSE kann mehr.

Unsere 60 hochqualifizierten Mitarbeiter sowie ausgewählte Partnerfirmen und Freelancer verfügen über interdisziplinäres Fachwissen und langjährige Erfahrung in der Produktentwicklung. Begeistert verbinden wir Kreativität und Sinn für Ästhetik in zeit-, ziel- und kosteneffizienten Abläufen.

Alle mit uns entwickelten Produkte stehen für hohe Funktions- und Designqualität. Bis heute erhielten sie mehr als 400 Auszeichnungen.

WHO WE ARE

We are more than just a design or engineering office. BUSSE Design+Engineering offers a profound expertise in the following areas: Interface design, industrial design, engineering and prototyping. Therefore we have an unparalleled and holistic perspective of product development.

Having creative ideas is good, however our target is to implement these ideas successfully and also market-compatible. Only a development partner who understands fully the processes and tasks of a customer with their own experience can deliver perfect results. BUSSE design+engineering offers a wide variety of services in the field of design, engineering and prototyping.

Our team of 60 highly qualified employees, as well as selected partner companies and freelancers, have interdisciplinary know-how and long experience in product development. We combine creativity, aesthetics and enthusiasm on time on cost and within the specification.

All products developed with us represent high function and design quality. To this day, we have received more than 400 awards.

www.busse-design.com
 BUSSE Design+Engineering GmbH
 Nersinger Strasse 18
 89275 Elchingen
 +49 (0) 7308 811 499 - 0

Management
 Felix Timm
 timm@busse-design.com
 +49 (0) 7308 811 499 - 23

Vertrieb / Project inquiry
 Carina Dietrich
 dietrich@busse-design.com
 +49 (0) 7308 811 499 - 37

Presse / press releases
 Evamaria Plehn
 plehn@busse-design.com
 +49 (0) 7308 811 499 - 77